



Services
服务

1. INTRODUCTION

引言

PRIMETIME GLOBAL MARKETS PTY LTD (hereinafter referred to as 'PGM' or the 'Company') is a brokerage firm that operates globally.

PRIMETIME GLOBAL MARKETS PTY LTD (以下称 被称为“ PGM ”或“公司”) 是一所在全球开展业务的经纪公司。

2. SERVICES

服务

The Company may offer the following services:

本公司可提供以下服务:

PART I - Trade Execution Services

第一部分 - 执行交易服务

- . Execution of trade orders on behalf of Clients.
代表客户执行買賣指示。

PART II - Ancillary Services

第二部分 - 配套服务

- . Safekeeping and administration of Instruments for the account of Clients, including custodianship and related services such as cash/collateral management.
保管和管理客户的金融工具账户, 包括托管和相关服务, 例如现金/抵押品管理。
- . Granting credit or loans to an investor to allow him to carry out a transaction in one or more Instruments where the Company granting the credit or loan is involved in the transaction.
向投资者提供信贷或贷款使其可以在一个或多个金融工具中进行交易, 且本公司提供之信贷或贷款與該交易有關。

3. FINANCIAL INSTRUMENTS

金融工具

The Company may offer the above services in relation to the following financial instruments:

本公司可针对以下金融工具提供上述服务:

- (a) Options, futures, swaps, forward rate agreements and any other derivative contracts relating to securities, currencies, interest rates or yields, or other derivative instruments, financial indices or financial measures which may be settled physically or in cash.
期权、期货、掉期合約、远期利率合約、 及任何其他与证券、货币、利率及收益率有关的衍生工具合約、或其他衍生工具, 金融财务形势指数, 或其他可以实物或现金结算的财务工具。
- (b) Financial Contracts For Differences.
任何金融差价合约。